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Vragen van het lid Wolbert (PvdA) aan de Staatssecretaris van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over extramurale zorginstellingen die 
buiten het stagefonds van VWS vallen (ingezonden 19 juni 2014). 

Vraag 1
Bent u ervan op de hoogte dat het door u in het leven geroepen stagefonds 
zorg alleen beschikbaar is voor de intramurale zorg?1 

Vraag 2
Wat vindt u ervan dat, zoals uit deze blog blijkt, grote inspanningen worden 
verricht door een leerbedrijf dat extramuraal werkt maar het toch geen 
vergoeding kan krijgen voor de stagebegeleiding? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat ook de extramurale zorg gebruik zou moeten kunnen 
maken van het stagefonds, gezien de accentverschuiving van intramuraal 
naar extramuraal in de langdurige zorg? 

Vraag 4
Bent u bereid een aanpassing in de regelgeving te maken, zodat ook dit type 
opleidingen voor goede stagebegeleiding garant kan blijven staan?

1 http://hildemeijs.wordpress.com/2014/06/12/frustrerende-regelgeving/
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